
Referat generalforsamling i Viborg Bryggeriforening – torsdag den 30. september kl. 19.00  
Sted: Viborg Bryghus, Lundvej 58, 8800 Viborg 

Finn Pedersen byder velkommen til generalforsamling i Viborg Bryggeriforening.  

 

Dagsorden ifølge vedtægterne: 

 
1) Valg af dirigent og referent  
Dirigent: Peter Kristiansen blev foreslået og valgt.  

Referent: Helle Bach Jönsson blev foreslået og valgt.  

Peter konstaterer rettidig indkaldelse og dermed beslutningsdygtig generalforsamling.  

Ingen kommentarer hertil.  

 
2) Valg af stemmetællere  
Afventer om behovet opstår, inden der vælges stemmetællere. 
 
3) Formandsberetning  
Beretning 2019 og 2020 
 
Velkommen til 115 fremmødte. 
 
Det er 2,5 år siden sidste generalforsamling. 
Vi har afholdt følgende arrangementer siden generalforsamlingen den 21. marts 2019: 

 Landsretten 

 Viborg Miniby 

 Gin & Tonic smagning ved Lars Røgild 

 Snapse smagning 

 2 x Øl historisk byvandring 

 Nævnenes Hus - rundvisning 

Den kommende fremtid byder på følgende arrangementer: 

 Øl smagning med brygmester Antoni fra Viborg Bryghus 

 Snapse smagning den 17/11  

 Generalforsamling foråret 2022 

 Ideer og ønsker til arrangementer / heldags udflugter modtages gerne 

På grund af Covid-19 har vi været tilbageholdende med planlægning af arragementer. 

Bryggeriforeningen har fået ny hjemmeside – den er gået i luften i denne uge. Vi bruger samme 
firma som Viborg Bryghus. Kommentarer modtages gerne. 

Bestyrelsen afholder normalt 6-8 møder i løbet af året, samt 2 fællesmøde med Viborg Bryghus - 
vi har selvfølgelig været begrænset af Covid-19. 

Tak til alle frivillige – Bryggerstuen, eksterne arrangementer, smagsprøver i butikkerne, rengøring 
af Bryggerstuen, tappere, etikettering, pakning af gaveæsker, lagerarbejde, kørsel og meget 
mere. Der er altid plads til flere, så har du lyst til at være en del af det store fællesskab, så 
henvend dig til Viborg Bryghus. 

Beretningen blev godkendt. 
 
 



4) Godkendelse af årsregnskab  
Jette Norup gennemgår de enkelte poster i regnskaberne. 
Regnskabet udviser i 2019 et overskud på kr. 7.342,93.  
Regnskabet udviser i 2020 et overskud på kr. 30.357,02 
Jette Norup foretager en gennemgang af de enkelte noter i begge regnskabet.  
  
Spørgsmål til regnskabet: 
1) Lene Kokholm: Indbetaling for spisning til GF 2020, hvor figurerer de i regnskabet?  
SVAR: De kommer med i 2021 regnskabet. 
 
Hermed er godkendt. 
 
5) Fastsættelse af kontingent  
Kr. 150,00 pr. medlem – uændret. 
 
6) Indkomne forslag  
Ingen forslag modtaget. 
 
7) Forslag til vedtægtsændring 
Bestyrelsen foreslår at antal bestyrelsesmedlemmer ændres fra 7 til 5 medlemmer. 
 
Hermed godkendt 
 
8) Valg til bestyrelsen  
Jette Norup modtager ikke genvalg 
Finn Østergaard modtager ikke genvalg 
Peder Viborg modtager ikke genvalg 
Helle Bach Jönsson modtager ikke genvalg 
 
Bestyrelsen foreslår følgende til bestyrelsen: 
Lene Havtorn 
Peter Kristiansen 
 
Begge blev valgt. 
 
8) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen  
Bestyrelsen foreslår: 
Le Vagnby 
Lars Vestergaard 
 
Begge blev valgt. 
 
10) Valg af revisor og mindst én revisorsuppleant  
Jørgen Jakobsen nuværende revisor  modtager genvalg 
Suppleant – Beierholm Revision 
 
Begge blev valgt. 
 
 
 
 
 
 
 



11) Eventuelt  
 
Lene Kokholm: 
Vil I ikke præsentere den nye bestyrelse. 
Peter Kristiansen præsenterer bestyrelsen. 
 
Jan Myrthue fra bestyrelsen i Viborg Bryghus uddeler folder vedr. Viborg Bryghus version 2.0 
JM forklarer kort om arbejdet i ApS bestyrelsen – udvikling af Bryghuset, investeringen der på 
sigt skal genere sorte tal på bundlinjen. 
 
Vi er her i Viborg Bryghus´ nye lokaler, et bæredygtigt bryghus – Viborg Bryghus version 2.0 
Her skal skabes en økonomisk bæredygtig virksomhed, med et moderne produktionsanlæg, der 
effektivt og konkurrencedygtigt kan producere godt, lokalt øl uden belastning af for store faste 
personaleomkostninger pr. liter brygget øl. Lokaler der effektivt sikrer intern og ekstern 
distribution af varer, og på en by-nær og synlig beliggenhed der understreger byens stolthed. 
 
Muligheder: Bynær og med stor synlighed – lager, produktion og butik samlet et sted – plads til 
udvidelser af produktionen – gode ude arealer – produktion af op til 300.000 liter specialøl per år 
– tapning på dåser og flasker – tapning og pakning i en arbejdsgang 
 
Visualisering af det nye bryghus – lokalet vi her sidder i, bliver fyldt med det nye bryganlæg 
 
Kort information om etablering af investeringsselskab, et selskab som skal stå for indkøb af 
større investeringer og aktiver – som bryggeriudstyr m.v. til Bryghuset. Dette finansieres ved salg 
af anparter til virksomheder. 
 
13/10 afholdes fyraftensmøde – er du nysgerrig – så kig endelig forbi. Udbred gerne budskabet. 
 
Vi har lavet aftale med et rekrutterings firma, som skal udvælge kandidater til ny direktør for 
Viborg Bryghus.  
 
Tak til frivillige som altid byder ind. Tak for opbakningen – bare TUSIND TAK 
 
Kontakt gerne Bryghuset såfremt du har spørgsmål. 
 
Henry Jensen: 
Opfordring til forsamlingen om at gå i banken og hæve kr. 25.000,00 til at investere i dette 
Bryghus – så er I fri for at betale negative renter i banken. 
 
 
Finn Pedersen takker afgåede bestyrelsesmedlemmer og overrækker en kasse øl og 2 glas fra 
Viborg Bryghus. 
 
 
Viborg den 30.09.2021 
Helle Bach Jönsson 
 


